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Abstract (en)
The sink has fins (6,7) comprising bases (14) for carrying light sources (2) i.e. electroluminescent diodes, of optical modules (1), where the fins (7)
are junction fins i.e. side fins, constituting a junction body between the bases. The light sources of the optical modules are associated to an optical
system (4). The junction fins are oriented in orthogonal plane to an emergence direction (D) of the light out of the optical modules. Operation power
of the light sources is higher than 2 watt.

Abstract (fr)
Dissipateur de chaleur à ailettes (17) destiné à équiper une pluralité de modules optiques (1) d'un dispositif d'éclairage et/ou de signalisation de
véhicule automobile, les modules optiques (1) comprenant chacun une source lumineuse (2) associée à un système optique (4), ce dissipateur
de chaleur (17) comportant une pluralité d'ailettes (6,7). Il comprend une pluralité de socles (14) qui sont chacun porteurs d'au moins une source
lumineuse (2), au moins l'une des ailettes de ladite pluralité d'ailettes étant une ailette de jonction (7) constituant un organe de jonction entre deux
socles (14) voisins.
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